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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 7 / (2022 – 2026) 

z mimoriadneho zasadania AS SjF STU zo dňa 11. 09. 2023 o 08:30 h 
 
 

Prítomní :  

1. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 11.  Letavaj Peter, Mgr., PhD.   

2. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 12.  Macho Oliver, Ing., PhD.   

3. Čačková Iveta, doc. Ing., PhD. 13.  Matúš Miloš, doc., Ing., PhD.   

4. Danko Ján, Ing., PhD. 14.  Mlynár Peter, doc., Ing., PhD.   

 5. 

 6. 

 7. 

 8. 

 9. 

Gulan Ladislav, prof. Ing., PhD. 

Gulan Martin, doc. Ing., PhD. 

Hudecová Elena, Mgr. 

Chmelko Vladimír, doc. Ing., PhD. 

Knížat Branislav, doc. Ing., PhD. 

15.  Peciar Peter, doc. Ing., PhD. 

16.  Sejč Pavol, prof. Ing., PhD. 

17.  Uváček Marian, Mgr., PhD. 

18.  Úradníček Juraj, doc. Ing., PhD. 

19.  Kmeť Vladimír, Ing. 

  

10. Leja Jozef, RNDr., PhD.    

     

     

 

 

                           

 

 

 

Prizvaní:   Šooš Ľubomír, Dr.h.c. prof. Ing., PhD. – dekan 

 Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. – prodekan pre vzdelávanie I. a II. stupeň a starostlivosť pre 

študentov 

 Schrek Alexander, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Ing. Gabriela Kuzmová. – tajomníčka fakulty 

 

Program:                   1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Návrh na odpustenie splatenia pôžičky Strojníckej fakulty 

 3. Rôzne 

   

                                        
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. Privítala 

prítomných senátorov, vedenie SjF STU a prizvaných hostí. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– prof. Ing. Sejč Pavol,  PhD. 

– doc. Ing. Chmelko Vladimír, PhD. 

 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19  

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Neprítomní:    Bajnok Patrik  – ospr. 

 Kmeť Marek – ospr. 

 Krajčíková Zuzana, Bc. – ospr.  

Kručay Peter, Bc. – ospr. 

Novotná Ema,  Bc. – ospr. 

 Predáč Damián – ospr.   

Vojtko Tadeáš, Ing. – ospr. 

 Vozárová Jana – ospr. 
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Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne.  

 

Ďalšie pripomienky, doplňujúce a pozmeňujúce návrhy k programu zasadnutia zo strany prítomných 

senátorov vznesené neboli. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 2:  

Dekan fakulty informoval členov AS SjF STU o aktuálnej finančnej situácií fakulty. V rámci mzdových 

prostriedkov je rozpočet po vykonaných personálnych opatreniach vyrovnaný. Problémom je časť rozpočtu 

pre chod a prevádzku fakulty (TaS). Ku dňu zasadnutia AS SjF STU boli tieto prostriedky už vyčerpané. Do 

konca roka chýba fakulte cca 240 000 € na túto kapitolu rozpočtu. Dňa 21.08. 2023 prišiel list od rektora 

STU, v ktorom rektor žiada od fakulty okamžité splatenie dlžnej čiastky 380 000 €. Tým by sa vytvoril deficit 

viac ako 600 000 €, na pokrytie ktorého fakulta nemá zdroje. Dlžná čiastka je pozostatok pôžičky z FR STU 

v pôvodnej výške 665 000 € na obnovu budov z rozhodnutia senátu STU 14.4/2009. SjF doteraz splatila 

čiastku 282 000 €. Okrem SjF má nevyrovnanú pohľadávku ešte FIIT a SvF. Vzhľadom na výhľadovo 

nepriaznivú finančnú situáciu SjF a na riešenie podobnej situácie v r.2014 odpustením časti dlhu SvF vo výške 

2 838 582 €, ktorá dostala dotáciu z FR STU na obnovu opláštenia v r.2009, dekan fakulty požiadal členov 

senátu, aby sme ako AS SjF STU požiadali AS STU o odpustenie dlžnej čiastky. 

 

Diskusia: 

V rámci diskusie bolo uvedené, že rozdelenie financií bolo schválené AS STU a preto AS SjF chce požiadať 

AS STU prostredníctvom listu adresovaného predsedovi AS STU o odpustenie tejto dlžnej čiastky.  

Senátori podrobne diskutovali o: 

- obsahu žiadosti tak, aby sme preukázali opodstatnenosť odpustenia dlžnej čiastky, 

- na čo boli skutočne použité prostriedky z FR STU na SjF, 

- aká bola disciplína splácania ostatných súčastí STU, 

- aká bola výška ďalších dotácii na obnovu budov jednotlivých súčastí STU z iných celouniverzitných zdrojov  

  STU, 

- koľko finančných prostriedkov investovala fakulta z vlastných zdrojov v uplynulom období na obnovu  

  hlavnej budovy a pavilónu laboratórií. 

  
  
Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.7/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave žiada AS STU v Bratislave na 

základe argumentov uvedených v priloženom liste o odpustenie splatenia dlžnej 

čiastky 380 000 € účelovo pridelených z Fondu reprodukcie na obnovu budov na 

základe rozhodnutia AS STU č.14.4/2009 zo dňa 25.05.2009. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.7/2023 bolo schválené jednomyseľne. 
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K bodu 3: 

V časti Rôzne predsedníčka AS SjF STU doc. Brusilová informovala, že termín najbližšieho riadneho 

zasadnutia AS SjF je naplánovaný na október. Presné termíny zasadnutí budú známe po prerokovaní 

s Vedením fakulty a senátori budú s nimi včas oboznámení. Následne predsedníčka AS SjF STU doc. 

Brusilová poďakovala všetkým prítomným senátorom za ich účasť a ukončila zasadnutie.  

 

 

 

Zapísal: Ing. Lukáš Bartalský, PhD.  

 

....................................................... 

   

Overili  : prof. Ing. Sejč Pavol,  PhD. ....................................................... 

 
doc. Ing. Chmelko Vladimír, PhD. ........................................................ 

 

 

 

V Bratislave, 11. 09. 2023 

                                                                                                       ................................................... 

                                                                                                       doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                                              predsedníčka AS SjF STU   


